

图书基本信息

书名：<<新编英语教程-6-修订版-教师用书>>

13位ISBN编号：9787544609715

10位ISBN编号：7544609715

出版时间：2009-2

出版时间：上海外语教育出版社

作者：李观仪 编

页数：155

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

内容概要

《新编英语教程》（修订版）是供高等学校英语专业四年制本科生使用的综合英语教材，能帮助学生练好坚实的语言基本功，使他们的英语综合技能达到得心应手、运用自如的程度；使他们具有宽广的社会科学和自然科学方面的知识；使他们能灵活地进行有效的社会交际活动。

本教材共分九级：预备级——为学生提供最基本的英语语音、语法和词汇知识及其应用方法，是日后熟练掌握英语综合技能的奠基石。

本级教材有学生用书、练习册、教师用书。

第1至4级——供基础阶段学生使用，每级都有学生用书、练习册、教师用书、MP3录音。

第5至6级——供高年级学生使用，每级都有学生用书、练习册、教师用书、MP3录音。

第7211；8级——供高年级学生使用，每级都有学生用书、练习参考答案。

书籍目录

Unit OneTEXT Two Words to Avoid , Two to RememberTEXT The Romance of WordsUnit TwoTEXT
The Fine Art of Putting Things OffTEXT GossipUnit ThreeTEXT Walls and BarriersTEXT Barrier
SignalsUnit FourTEXT The Lady , or the Tiger?PartTEXT The Princess and the Tin BoxUnit FiveTEXT
The Lady , or the Tiger?Part TEXT Mrs . Packletide ' S TigerUnit SixTEXT Dull WorkTEXT Doing
ChoresUnit SevenTEXT BeautyTEXT Sexism in English : A Feminist ViewUnit EightTEXT
AppetiteTEXT Wanting an OrangeUnit NineTEXT A Red Light for ScofflawsTEXT TrustUnit TenTEXT
Straight-A IlliteracyTEXT The Qualities of Good WritingUnit ElevenTEXT On Consigning Manuscripts
to Floppy Discs and Archives to OblivionTEXT This Is Progress?Unit TwelveTEXT Grant and Lee : A
Study in ContrastsTEXT Grant and LeeUnit elelveTEXT EuphemismTEXT ClutterUnit FourteenTEXT
That Astounding Creator-NatureTEXT When the Young Have It GoodUnit FifteenTEXT Teaching as
MountaineeringTEXT A Liberal EducationKey to the Workbook

章节摘录

Answers for Reference 1. To counter Loona Bimberton's feat of being carried eleven miles in an aeroplane. Vanity. 2. The tiger was so old that he ate smaller domestic animals only. There was widespread anxiety that he might die of old age. He had to take a short rest before he could attack the goat. What Mrs. Packletide shot was the goat instead of the tiger, which had died of heart failure, caused by the sudden report of the rifle, accelerated by old age. 3. Satisfaction of her vanity. Eclipse of Loona Bimberton. A thousand rupees to get the tiger, and a hold for Miss Mebbin to blackmail her. 4. No. Louisa Mebbin was satirized for her greed for money, and so are the villagers. Loona Bimberton's narrow-mindedness was also satirized.

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>